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Државни секретар Министарства за Косово и Метохију Оливер Ивановић оценио је
данас да стратегија за северно Косово Питера Фејта нема никакве шансе да буде
остварена. Он је за Б92 рекао да је та стратегија апсолутно непримењива без
сагласности са српском страном и да нема ни говора о томе да се покуша успоставити
контрола владе у Приштини на целој територији Косова и Метохије.

  

Ивановић је такође оценио да је велика опасност за све међународне представнике на
Косову и Метрохији да се "улове у замку коју им Албанци врло вешто постављају, а то је
да је север једини проблем, а да је све остало у реду".

  

Ивановић сматра да тој стратегији не треба придавати превише пажње, јер је, како је
додао, њен творац човек који се досад није показао као успешан и чија репутација и
углед у Европској унији нису велики.

  

"Није било за очекивати да човек коме истиче мандат до средине ове године и који ће
имати проблем да докаже оправданост свог постојања и свог рада изађе са оваквим
писмом, памфлетом, који нема никакве шансе да буде остварен", рекао је он.

  

На питање о могућности поделе Косова, он је одговорио да нико од релевантних
фактора у Србији ни ван ње није то понудио као решење. Он је рекао да не искључује
могућност да се можда на крају такав предлог појавити на столу, али да су и Србија и
велика већина Европе против поделе која би могла да створи преседан и формулу за
решавање сличних проблема.
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